
V KS VNANJE GORICE

Spori, razrešitve, obtoževanja,
zbori krajanov

Dogajanje v KS Vnanje Gorice je že dobra dva
meseca zelo vroče. Zdi se, da razburjenja ni ne
konca ne kraja. bila sta dva zbora krajanov,
tiskovna konferenca, nič koliko sestankov, pisma
so romala na vse konce in kraje, bil je razgovor
z županom... Težko je presojati, še manj pa
razsojati in se opredeljevati. Slednje je nedvoni-
DO dolžnost in pravica krajanov samih, saj so
povod za vsa ta dogajanja bolj ali manj uspešno
razresevanje lokalnih problemov.

Osrednji problem, okrog katerega se vse vrti
je. odnosno naj bi bil (naj zapišem zato, ker je
bilo takšnih in drugačnih namigovanj na morebil-
ne zakulisne igre kar precej) problem Nove poti,
ki kot osrednja cesta ali ulica v tej KS ostaja še
vedno neurejena. Ve se, da si krajani te KS že vet
let želijo neoporečne pitne vode, ki pa jo lahko
dobijo le s priključkom na vodovod iz smeri
Brezovice. Pogoj za njegovo priključitev pa je
urejena kanalizacija. Okrog te se je. verjetno tudi
zaradi različnih strokovnih rešitev, precej zaple-
talo in^zamuda je že kar pecejšnja. Logično je, da
ima nepeljava kanalizacije prednost pred asfalti-
ranjem, zato se je nestrpnost krajanov ob maka-
damski cesti stopnjevala. Še posebej, ko so bile
lani asfaltirane ulice na Požarnicah in letos tiste
okrog vaškega jedra. Po informacijah sodeč, je
bilo tam možno polagati asfalt. saj le-tega ni
pogojeval kanalizacijski sistem. Pa vendar, ob
Novi poti ni bilo kanalov, ne asfalta in posledično
tudi ne dohre pilne vode. Krajani so želeli infor-
macije. želcli so sodelovati v delu sveta KS, naj-
brže po svoje tudi z natnenom, da bi se zadcve
hitrejc prcmaknile. Žal. tako pravijo in tako so
zapisali ludi v peticiji — pismu, ki so ga nasloviti
na obdnsko komisijo za prošnje in pritožbe.
s slrani KS niso prejeli zadovoljivih odgovorov.
Stanovalci te poti so zato izvolili dva zastopnika,
ki bi skrbela za izgradnjo kanalizacije in asfaltira-
nja te ceste. Predstavniki sveta KS so na tiskovni
konferenci 25. oktobra novinarje seznanili med
drugim tudi z obvestilom krajanom. ki so jim ga
poslali 18. septembra (delnega zbora KSpa niso
sklicali!?), v katerem je zapisano. da se omenjeni
krajani niso strinjali s prispevkom za kanalizacijo.
češ, da želijo le asfalt in ne kanalizacije, da se tudi
niso udeležili sestanka o projektu kanalizacije
med svetom KS, občino, mestoni in strokovnimi
službami. V tem obvestilu pa je tudi sicer zapisa-
nih še precej drugih informacij o dogajanju v KS.
Krajani Nove poti pa so ob vsem vsem tem
opozorjali tudi na to, da je v primeru poteka
mandata članom KS potrebno sklicati zbor kraja-
nov in izvesti krajevne volitve. Zato so prosili za
menje tudi pristojni občinski organ, ki pa je zapi-
sal, da je mandat sveta KS podaljSan s statutar-
nim sklepom do sprejetja nove lokalne samou-
prave. Za normalicijo stanja v KS Vnanje Gorice

je torej potrcbno delovati v smislu določil statuta
KS.

In tako je skupina krajanov 6. oktobra sklicala
zbor krajanov, ki so se ga udeležili 203 krajani.
Na njem so obravnavali peticijo krajanov (razlogi
za sklic zbora) in med drugim izrazili mnenje, da
je bilo že omenjeno obvestilo poslano kot napad
na poslano peticijo. Skratka, po vsestranski raz-
pravi so zbrani sprejeli sklep, da zahtevajo novo
vodstvo in nato se je 196 prisotnih krajanov z gla-
sovanjem opredelilo za razrešitev vseh članov
v organih KS Vnanje Gorice ter tajnika KS.
Skknili so, da se pnmopredaja opravi do 13.
oktobra. Za tem so izvolili novo skupščino KS in
šest komisij.

Na primopredajo, ki je bila 13. oktobra, dota-
kratnih članov vodstva KS ni bilo, novoizvoljeni
pa so zasedli prostore KS in ugotovili, da je bil
del dokumentacije odnešen. Dotakratna pod-
predsednica sveta KS Marija Brvar in člani tega
sveta pa so sklicali tiskovno konferenco. Na njej
nismo slišali niiesar o razgovoru, ki ga je štiri dni
prej opravil občinski župan Bogdan Bradač
s predstavniki obeh vodstev KS. Na njegov račun
pa je bilo izrečenih precej pikrih, češ, da ni
pravočasno posegel v dogajanje. Ponovno so po-
vedali, da ni sprejemljivo, da se pri ureditvi Nove
poti ne da prednosti izgradnji kanalizacije, da
prihaja do perfidnih obračunavanj znotraj KS, da
pri dosedanjem asfaltiranju v KS krajani niso dali
enakih prispevkov, da jc tisti gradbeni odbor
ravnal precej samovoljno, da se okrog napeljave
ptt priključkov pojavljajo različne insinuacije, da
je bil zbor krajanov 6. oktobra sklican po nepoo-
blašienih osebah ln nelegitimno, da je bila prisot-

nost cerkvenih dostojanstvenikov nenormalna, nji-
hovo izvajanje nckorektno, da pa so o siceršnjem
vplivu na delovanje cerkve obvestili poleg nad-
škofa tudi sedež Svete stolice, da so nekateri
krajani izpostavljeni grožnjam in napadom....
Dokumentacijo o gradnji vodovoda in kanalizaci-
je so predali občinskemu županu, želijo pa si, da
bi SDK preverila poslovanje sveta v prejšnjih
letih, saj je treba odpraviti vse dvome o nepravil-
nem delovanju.

Novo vodstvo pa je na 4. seji skupščine 22.
oktobra sklenilo, da v sredo, 27. oktobra organi-
zira drugi zbor krjanov. Na njem je bilo prisotnih
236 krajanov, potrdili so zapisnik prvega zbora in
kljub prisotnosti članov dotakratnega vodstva KS
se je 234 krajanov strinjalo s sklepom 1. zbora
krajanov, da se s funkcij razreši vse dotakratne
člane v vseh organih KS ter tajnika. Prva naloga
novega vodstva bo ureditev samoupravnih aktov,
nadaljevanje komunalno-gradbenih del v KS, po-
govarjali pa so se tudi o problematiki zdravstva
v kraju.
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